
Mozierski Jazef

Radny Rody Miasta Wloclawek

Wfoclawek, dnia 20 kwieciert 202L roku

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent m Wlaclawek

Zwracam sig z uprzejmq proibq w imieniu mieszkadc6w i dzialkowiczow

o udzielenie odpowiedzi na jakim etapie jest realizacja i budowy o5wietlenia

LED w ciqgu ul. Spokojnej - zakres realizacyjny ,etapy, planowane koszty, termin
realizacji itp.

Z powa2aniem


